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INTERPELACJA

&

Szanowny Panie Burmistrzu

zwracam się do Pana z problemem zgłoszonym przez mieszkańców gminy

Konstancinjeziorna związanym z odbiorem odpadów komunalnych. Pomimo
obowiązującego kalendarza odbioru odpadów komunalnych, zdarzają się przypadki kiedy
odpady nie sq odbierane z posesji mieszkańców zgodnie ze wskazanym terminem odbioru.

Skutkiem tego jest ~zaleganie” wystawionych odpadów przez kilka dni przed domami

mieszkańców. Co więcej, jeśli dane odpady nie zostaną odebrane w przewidywanym
terminie to mieszkaniec nie ma wiedzy, kiedy finalnie się to stanie. Wniesiona sprawa jest

uciążliwym problemem dla mieszkańców konstancińskich wsi (sektor C), którzy zwrócili się
do mnie z prośbą o wyjaśnienie tej kwestii.

W związku z wniesioną sprawą w trybie interpelacji radnego (wnosząc o rozpoznanie

interpelacji w ustawowym czternastodniowym terminie i przedstawienie informacji na piśmie
na adres email: r Lbiernacki(~Jkonstancinieziomą~ zwracam się do Pana Burmistrza z

uprzejmą prośbą o odpowiedź na następujące pytania:

1. Z czego wynika problem z opóźnieniami odbioru odpadów komunalnych z sektora C?

2. Jakie działania podejmie Urząd by rozwiązać ten problem?

3. Czy umowa a firmą odbierającą odpady przewiduje kary umowne lub inne

konsekwencje w przypadku opóźnionego wywozu?

Z poważaniem


